

国别:

印度尼西亚

CIS 编号:

CISCIDNB24001559

护照号:

E6785868

录取通知书

_SYAUQINA NUR AMALINA 先生/女士:

我们很高兴地通知您,经审查您的申请材料,我校决定录取您作为<u>一学期</u>研修生,自2024年9月起至2025年1月到我校<u>汉语国际教育学院</u>学习,授课语言为汉语。

根据中外语言交流合作中心的通知,您在中国学习期间的经费办法为:

国际中文教师全额奖学金(含学费、住宿费、生活费、综合医疗保险费)。如果您自愿遵守中国法律法规,尊重中国风俗习惯,遵守学校规章制度,完成学校学习任务,并接受下述录取附加条件,请您持《录取通知书》(电子版)、《短期来华留学生信息表》(DQ,通过留学中国网 www.studyinchina.edu.cn 自行下载打印)、《外国人体格检查记录》(原件)及血液化验报告(原件),前往中国大使馆(领事馆)申请来华学习(X)签证,并于 2024 年 8 月 22 日 持上述材料到 云南大学东陆校区汉语国际教育学院 报到。如因故不能按期报到,必须事先征得我校同意。否则,将视为自动放弃入学资格。

录取附加条件:报到时还需提供以下材料(**所有材料均须原件,中英文之外的文本需附经公证的中文或英文译文**)。

- 1. 最高学位学历证书及公证件:
- 2. 学业成绩单及公证件;
- 3. 无犯罪记录证明。

学生本人签字_____

年 月 日

注意事项:

- 1、请您一定持来华学习(X)签证入境。否则,一切后果由本人自负。
- 2、请准备8张照片(与本人护照照片一致)。
- 3、入境后,请立即到学校办理报到手续,并在 30 天内到当地公安局办理居留手续,逾期所受处罚的一切费用自理。

024年6月20

4、如"录取附加条件"中提到的原件未能达到录取要求则取消录取资格。

联系方式:

地址:中国云南省昆明市云南大学呈贡校区明远楼 326 办公室

电话: +86-871-65032910 电子邮件: lxsk@ynu.edu.cn Nationality: Indonesia

CIS No. CISCIDNB24001559

Passport: <u>E6785868</u>

ADMISSION NOTICE

Dear Mr/Ms. SYAUQINA NUR AMALINA,

We are pleased to inform you that, having examined your application materials, we have decided to enroll you to study at the <u>School of International Chinese Language Education of Yunnan University as a <u>One-Semester Study student</u> from <u>9/Mon. 2024</u>Yr. to <u>1/Mon. 2025</u>Yr.The courses are taught in <u>Chinese</u>.</u>

According to the notice of Center for Language Education and Cooperation, your fees for studying in China will be covered by International Chinese Language Teachers Full scholarship (including tuition, lodging, medical care, and living allowance).

If you agree to abide by Chinese laws and regulations, respect Chinese customs, observe the rules and regulations of Yunnan University, complete the learning tasks, and accept the Additional Conditions as follows, you can apply for the student visa (X visa) at the Chinese embassy or consulate in your country with this **Admission Notice** (pdf), your **Information Form for Foreign Students' Short-term Visit** (DQ downloaded and printed by yourself on "www.studyinchina.edu.cn"), **Foreigner Physical Examination Form** (original) and your **blood test report** (original). Please note that you must register, with these materials, at the <u>School of International Chinese Language Education</u>, <u>Donglu campus</u>, <u>Yunnan University on 8/Mon.22/Day</u>, <u>2024</u> Yr. If you fail to register within the time limit without the permission of Yunnan University, you will be regarded as giving up this admission.

Additional Conditions:

Please note that you must register with the original copies of the following documents. (Documents in languages other than Chinese or English must be attached with notarized Chinese or English translations.)

- 1. Highest degree and diploma and notarized copies;
- 2. Academic transcripts and notarized copies;
- 3. Certificate of Non-criminal Record.

Applicant's signature:				Institut on Yunnah University	
Date:	_/Mon	_/Day	Yr.	Date: <u>06/Mon.20/Day 2024</u> Yr.	

NB: 1. Be sure to enter China with X visa, otherwise you will be responsible for all the possible consequences.

- 2. Please prepare eight copies of the photo the same size as in the passport.
- 3. Please go through all the procedures of registration to the institution and apply within thirty days of arrival for the residency permit to the local police authority.
- 4. The admission will be regarded as invalid if the original documents mentioned in the Additional Conditions fail to meet the admission requirements.

Contact Information Mail Address: Room 326, Mingyuan Building, Yunnan University, University Town, Chenggong, Kunming, Yunnan, P. R. China 650091.

Tel: +86-871-65032910 Email: lxsk@ynu.edu.cn